
 

 

 

Protokół nr 19/2020 

 

z XIX zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 1 lipca 2020 r., która 

odbyła się w SP nr 2 przy ul. Strzelców 5 a w Krakowie, o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

 

Porządek obrad zwyczajnej Sesji nr XIX Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na dzień 1 lipca 2020r. o 

godz.18.00 w Szkole Podstawowej nr 2 przy ul. Strzelców 5a w Krakowie 

 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego w sprawie  wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa o podjęcie współpracy z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie, celem uporządkowania 

terenów koryt rzecznych cieków, które znajdujących się na terenie Dzielnicy III Prądnik Czerwony  –  druk nr 

240. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 241.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 242.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 243.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 



Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 244.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 245.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 246.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami stanowi porządek obrad. 

  

Ad. 3 (Druk nr 240) 

Radny p.Michał Stachyra przedstawił projekt uchwały Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa w sprawie:  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie współpracy z 

Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie, celem uporządkowania terenów koryt 

rzecznych cieków, które znajdujących się na terenie Dzielnicy III Prądnik Czerwony. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Paweł Wójcik, radny p.Michał Stachyra, przew. p. Piotr 

Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 



Uchwała nr XIX/235/2020 została podjęta. 

 

Ad. 4 (Druk nr 241) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na 

rok 2021. Przewodniczący p.Piotr Moskała zaproponował poprawkę do projektu uchwały dot. 

przesunięcia środków w wys. 500zł z zadania „Materiały promocyjne” na zadanie „obsługa 

tablic informacyjnych Rady Dzielnicy III”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział radny p.Marcin Smolski, przew. p.Piotr Moskała, radny p.Paweł 

Wójcik.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XIX/236/2020 została podjęta. 

 

Ad. 5 (Druk nr 242) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na 

rok 2020. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Michał Stachyra, przew. p.Piotr Moskała, radny p.Paweł 

Wójcik. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XIX/237/2020 została podjęta. 

 

Ad. 6 (Druk nr 243) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie  wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 



Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony do realizacji w latach 2021 – 2022. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XIX/238/2020 została podjęta. 

 

Ad. 7 (Druk nr 244) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie uchylenia 

uchwały nr XVIII/229/2020 z dnia 16 czerwca 2020r. w sprawie ochrony terenów zielonych 

lotniska Rakowice – Czyżyny oraz zmiany lokalizacji Centrum Nauki „Cogiteon”.   

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Paweł Wójcik, przew. p.Piotr Moskała, p.Anna Bałdyga, 

radny p.Jacek Wojs, radny p.Marcin Smolski. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 2 

Uchwała nr XIX/239/2020 została podjęta. 

 

Ad. 8 (Druk nr 245) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie: 

funkcjonowania linii autobusowych 184/484.  

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział:  radny p.Paweł Wójcik, radny p.Stanisław Skrzyński, przew. p.Piotr 

Moskała, radny p.Jacek Wojs.  

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XIX/240/2020 została podjęta. 

 

 

 



Ad. 9 (Druk nr 246) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

funkcjonowania linii autobusowych 105/405. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział:  radny p.Paweł Wójcik, radny p.Stanisław Skrzyński, przew. p.Piotr 

Moskała, radna p.Małgorzata Radoń, radna p.Małgorzata Janiec, radny p.Tomir Myśliborski, 

radny p.Jacek Wojs.  

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Uchwała nr XIX/241/2020 została podjęta. 

 

Ad. 10   

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 11 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p.Piotr Moskała  poinformował, że następna sesja odbędzie się 25 sierpnia  

2020 r. o godz. 18.00.   

 

Radny p.Michał Stachyra poruszył temat wielkości obwodów na terenie Dzielnicy III. 

Zwrócił uwagę na konieczność remontu ul. Klimka Bachledy. Poruszył sprawę dot. 

opracowania programu, który zapewniłby dostępność do korespondencji.  

 

Radna p.Anna Krawczyk-Gorbatiuk poprosiła, aby materiały na sesję były wysyłane 

odpowiednio wcześniej, aby radni mogli się z nimi zapoznać. 

 

Radny p.Henryk Redkiewicz poruszył temat ekranu akustycznego przy al. Jana Pawła II. 

 

Radny p.Stanisław Skrzyński poruszył temat wyniesienia na skrzyżowaniu ulic Dobrego 

Pasterza/ Naczelna. Poprosił, aby radni wysyłali swoje opinie w tej sprawie. 

 

Radny p.Tomir Myśliborski poruszył temat zamknięcia dla mieszkańców Bulwarów 

Białuchy. 

 

Radny p.Stanisław Skrzyński poprosił o przygotowywanie projektów uchwał na posiedzenie 

Komisji z odpowiednim wyprzedzeniem oraz o uczestnictwo w Komisji autorów projektów 

uchwał. 

  

 

 

 

 



Ad. 12 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 19.40 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 


